
Christian Wiedersheimi 
 
 

Quan una xerrada no m’agrada, solc tenir moltes coses a dir, però en concret aquesta 
no ha estat gens malament.  
 
Comentaris que feia en Christian Wiedersheimi em semblaven encertats, d’altres millor 
que no els hagués dit, però en general no anava mal encaminat quan comentava els 
conceptes d’art per a ell. 
 
Em sentia molt identificada amb les seves opinions sobre l’art contemporani, crec que 
tenia molta raó. I a més em va fer adonar-me’n compte de moltes coses que no m’hi 
havia fixat. 
 
El tipus d’art que ens va venir a ensenyar va ser molt entretingut i apreciable. 
Desconeixia el 90% dels artistes dels que ens va parlar. I gairebé tots els quadres que 
va ensenyar, no els havia vist mai. Tot i així la primera impressió que vaig tenir de tots 
els quadres va ser molt bona. El Pop Surrealista ja el considero uns dels arts que més 
m’agrada. 
 
Poc més a dir, qualifico la xerrada amb una nota de 8,5. Encara que no ens mostrés 
moltes coses, les poques que vàrem veure, eren magnífiques.  
 
Respecte a ell, em va semblar molt bona gent i em feia gràcia en el bon sentit; a més 
tenia un estil peculiar a l’hora de vestir o combinar. A simple vista cridava l’atenció, 
com qualsevol artista fa o intenta fer. 
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